



Innergex Sport Excellence Program

In order to promote a healthy lifestyle and help young people achieve success in their sport of choice, Innergex Renewable Energy is proud to put together the **Innergex Sport Excellence Program** for the 3 Mi'gmaq communities in Gaspésie.

Innergex will offer a total of \$4,500 in 2019 to members of the Mi'gmaq communities. All amounts will be offered as sponsorships and will range between \$100 and \$1,500 per athlete, depending on evaluation and nominations received.

The deadline to submit a nomination is January 31, 2019 and successful submissions will be announced no later than February 28, 2019.

Sponsored athletes will have to offer how they will recognize Innergex (will be determined by the amount received and the visibility allowed by the athlete's sport).

Application guidelines :

- All submission will have to be received no later than January 31, 2019.
- The maximum amount for a single sponsorship will be \$1,500.
- A nomination form can be rejected if not fully completed or signed.
- Depending on the number of nominations, Innergex has the right to not disburse the entire program funding in a single year.
- Each nomination is valid for the calendar year in which it was disbursed and requests will have to be submitted on a yearly basis.

Eligibility criteria :

- The athlete must practice an amateur sport at an excellence level.
- The athlete must be part of Gespeg, Gesgapegiag or Listuguj.
- The athlete must be aged between 5 and 18 inclusively.
- The athlete must offer reasonable visibility to Innergex, determined by the amount received and the practiced sport.
- If the athlete practices more than one sport at a high level, distinct nominations must be completed for each sport.
- Teams or groups are eligible and will be considered as one nomination (the amount will be offered to the group and not to each team member individually).

To participate, please complete the enclosed nomination form and email it to sleclerc@innnergex.com or send by mail to:

Sophie Leclerc
Coordinator – Communications
Innergex énergie renouvelable inc.
1225, rue Saint-Charles Ouest, 10^e étage
Longueuil, QC J4K 0B9



Innergex Sport Excellence Program Nomination Form

Nomination deadline: January 31, 2019

Athlete information

Name: _____

Address: _____

Date of birth: _____ Age: _____

Phone: _____ email: _____

Community: Gesgapegiag Gespeg Listuguj

Sport

Practiced sport: _____

Team and organization: _____ Level: _____

Annual cost for the athlete: _____ \$ (including equipment and travel cost for competition)

How many years practicing this sport? _____

Weekly training hours: _____ hours

Is the athlete already sponsored? YES NO

If YES, from which organization(s) and amount:

Organization	Amount
_____	_____ \$

Highest level of competition?

local regional provincial national world

Sponsorship amount requested (Maximum \$1,500): \$ _____

(If your nomination is selected, this amount can be different according to evaluation and number of nominations received)

Name to include on cheque, if athlete selected for a sponsorship:

INNERGEX

Programme Excellence Sportive Innergex

Dans le but de promouvoir les saines habitudes de vie et inciter les jeunes à persévérer dans la pratique de leur sport, Innergex énergie renouvelable a mis sur pied le **Programme Excellence Sportive Innergex**, et ce, pour les trois communautés Mi'gmaq de la Gaspésie.

Innergex offrira un total de 4 500 \$ en 2019 pour les trois communautés à des athlètes sportifs Mi'gmaq. Les montants seront distribués sous forme de commandite et varieront entre 100 \$ et 1 500 \$ par athlète, selon l'évaluation des demandes reçues.

La date limite pour soumettre une candidature est le 31 janvier 2019. Les noms des athlètes commandités seront annoncés au plus tard le 28 février 2019.

Les athlètes commandités devront fournir une visibilité à Innergex (visibilité déterminée selon le montant accordé et les possibilités de visibilité associées au sport pratiqué)

Modalités de dépôt d'une demande :

- Toutes les demandes devront être reçues au plus tard le 31 janvier 2019.
- Le montant maximal d'une commandite est de 1 500 \$.
- Une demande peut se voir rejeté si le formulaire n'est pas complété ou signé.
- Innergex se réserve le droit de ne pas remettre le total de 4 500 \$.
- Chaque demande est valide pour l'année en cours et devra faire l'objet d'une nouvelle demande à chaque année.

Critères d'admissibilité :

- L'athlète doit pratiquer un sport amateur à un niveau d'excellence.
- L'athlète doit être membre de Gespeg, Gesgapegiag ou Listuguj.
- L'athlète doit être âgé entre 5 et 18 ans inclusivement.
- L'athlète doit être disposé à offrir une visibilité raisonnable à Innergex qui sera déterminée en fonction du sport pratiqué et de la somme accordée.
- Si l'athlète pratique plus d'un sport à un niveau d'excellence, il doit remplir une demande individuelle pour chaque sport.
- Les équipes ou groupes sont admissibles mais leur demande sera traité comme une seule demande (le montant sera accordé à l'équipe ou au groupe et non pas à chacun des membres).

Pour participer, vous devez remplir le formulaire ci-joint et le faire parvenir à sleclerc@innergex.com ou par la poste à :

Sophie Leclerc
Coordonnatrice – Communications
Innergex énergie renouvelable inc.
1225, rue Saint-Charles Ouest, 10^e étage
Longueuil, QC J4K 0B9

Programme Excellence Sportive

Date limite pour soumettre une candidature : 31 janvier 2019

Athlète

Nom : _____

Adresse : _____

Date de naissance : _____ Age : _____

Téléphone : _____ Courriel : _____

Communauté : ___ Gesgapegiag ___ Gespeg ___ Listuguj

Sport

Sport pratiqué : _____

Équipe et organisation : _____ Niveau : _____

Coût total annuel à payer par l'athlète : _____ \$ (incluant le matériel et les déplacements lors de compétitions)

Depuis combien d'années l'athlète pratique-t-il ce sport? _____

Nombre d'heures d'entraînement par semaine : _____ heures

L'athlète bénéficie-t-il déjà d'une subvention et/ou commandite : ___ OUI ___ NON

Si oui, de quel(s) organisme(s) et le montant :

Organisme	Montant
_____	_____ \$

À quel niveau l'athlète rayonne-t-il (elle)?

___ local ___ régional ___ provincial ___ national ___ mondial

Montant de commandite souhaité (Maximum 1 500 \$) : _____ \$

(Si la candidature est sélectionnée, ce montant peut être différent selon l'évaluation et le nombre de candidatures retenues)

Nom à indiquer sur le chèque dans le cas d'une sélection pour une commandite :
